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Socialdemokratiska gruppen i Farsta Stadsdelsnämnd 
 
 
Möte 15 november 2007 
 
 
 
NÄRINGSLIVSUTVECKLING FÖR FLERA JOBB  
 
 
Vad händer i förvaltningen och i staden vad gäller näringslivsutveckling för flera arbeten i 
vårt område?  
 
Vad har hänt med det program för Larsboda området som togs fram förra 
mandatperioden?  
 
Vilka möjligheter finns i ett ökat samarbete med Farsta Stadsdelsnämnds grannar både i 
Stockholms stad och andra kommuner? 
 
Vi ser stora möjligheter i ett långsiktigt arbete för att utveckla näringslivet. Våra stora 
arbetsgivare är ju Farsta centrum med alla detaljhandlare; vår egen förvaltning; Telia. Det 
är viktigt att veta hur dessa utvecklas samt vilka åtgärder som leder till att fler får jobb i t 
ex småföretag – det finns ju gott om lokaler i området. 
 
Gunnar Sandell m fl (s)  
 
 
 


